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Aika  18.6.2024 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta), liittyi kokoukseen klo 20.34 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) klo  
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
Patricia Vikström (PV, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Martta Uusitalo (MU, varajäsen) 
Pia Ralli (PiR, SIHY:n HUJO-edustaja SRL:ssä , ei äänestysoikeutta) 
Dan Björklöf (SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestysoikeutta) 
 

Poissa Liina Kuusela (NN, nuorisovaliokunta) 
 Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta)   

 
 

ASIAT 

1. Kokouksen avaus  
• SU avasi kokouksen klo 20.03. 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Esityslista hyväksyttiin. 

4. Edellisen kokouksen 5/2024 pöytäkirjan hyväksyminen 
• Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

5. Talousasiat (MK) 
• Tilin saldo: MK ei ehtinyt katsoa saldoa ennen kokousta. 

6. Urheiluvaliokunta (NK) 
• GK-sääntökoulutus – tätä mietitään uudelleen syksyllä. 
• Tietokoneiden vuokraus kisoja varten 

• Testattu Alsaelan kisoissa 25.-26.6.2024. 
• Koneet toimivat ihan hyvin. 
• Koneet (9 kpl) ovat tällä hetkellä säilössä PiR:llä. Voidaan pitää SM-kisoihin asti. 
• PV:llä on tiedossa yritys, jolta tietokoneita voisi myös vuokrata. PV palaa asiaan. 

• Ypäjän radan aitojen korkeus? Onko J. Wejberg saanut vastausta NIHC:ltä? 
• NIHC: Pohjoismaissa on vaihtelevia korkeuksia. 
• J. Wejberg on ehdottanut korkeudeksi 1 m, mutta tarvitaan talkooporukka, jotta aidat saadaan 

madallettua. 
• PiR: erään ratsastajan isä voisi mahdollisesti lyhentää tolpat. 

• Maajoukkueen alustava lista 
• lista (sis. mahdolliset nousijat) on nähtävissä FB-ryhmässä. Lista saattaa vielä elää, koska kisoja 

on vielä jäljellä ennen kuin päätös tarvitsee tehdä. Mahdolliset nousijat pitää listata. 
• PM-kisojen karsinamaksut ovat korkeammat kuin odotettiin (hinnat ovat melkein 

kaksinkertaistuneet). HUJO:ssa on asiasta keskusteltu. Olisiko mahdollista saada SRL:ltä 
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lisätukea? Liitonkin budjetti on tiukka. SU laittaa asiasta sähköpostia Jukka Koivistolle ja Jutta 
Koivulalle, laittaa DB:n CC. Alustava lista hyväksyttiin. 

• Joukkueen johtajien kulut SM-kisoissa 
• Kulut hyväksyttiin. 

• Passiajanoton osien uusiminen. 
• Päätettiin hankkia osat. 
• Saara Suutarla hankkii johdon 250 m metritavarana n. 1 e/metri. 

• Eläinkuljetuslupa SIHY:lle 
• On ehdotettu, että jokaisen kanssa tehdään kirjallinen sopimus, jolloin kaikki on kuskin omalla 

vastuulla. AVI:lta on selvitettävä, vapauttavatko em. sopimukset SIHY:n vastuilta. 
• Tanska laskee kaikki kuljetukset kaupallisiksi. Tanskalla on tiukat säännöt, joita on viime 

vuodesta päivitetty. - > Kaikilla pitää olla lupa. 
• Hankittaisiinko koko maajoukkueringille? 
• Ajoneuvon jäljitettävyyttä ei vaadita, mutta suunnitelma vaaditaan. 
• Akkukäyttöisiä tuuletussysteemejä saatavilla. 
• Pitää olla selvitys siitä, miten hevosia juotetaan. 
• Tätä ei ole kuitenkaan välttämätöntä hankkia vielä tämän syksyn pm-kisoja varten. 
• Päätettiin, että PiR ja NK tekevät lisäselvitykset auki olevista kysymyksistä ja hoitavat 

pätevyyskoulutukset kuntoon. 
• Groomien maksu on eritelty PM-kisojen karsinamaksusta, vaikka manuaalin mukaan sen pitäisi sisältyä 

siihen. SU ottaa asian puheeksi ensi viikon NIHC:n palaverissa..  
7. SM-kisat 11.-14.7.2024 - tilanne (PV&KA) 

• Tilanne nyt 
• Projektisuunnitelma löytyy johtokunnan Drivestä. 
• Kokous pidetty 17.6.2024 tämän hetkisen talkooväen kanssa. 
• Budjetti 

• Ylimääräisiä kuluja on tullut muutamia satasia, esim. Kaakkolan telttavuokrat. 
• Toisaalta, joissain asioissa ollaan jääty alle arvioitujen kustannusten. Ollaan balanssissa. 

• Ypäjän ravintolapalvelut saatavilla kisojen aikana? 
• Tuomarisihteerit on kasassa. 
• Tuomariteltat – vielä haussa yksi teltta. 
• Uusi VIP-teltta saadaan sponsorointina. 
• Palkintoasiat on hallussa. 
• SIHY:lle voisi hankkia omia telttoja lisää, koska vuokrien hinnalla saisi ostettua omat teltat. TT, PV ja 

KA tekevät asiasta selvityksen. 
• PiR: varastolla on jonkun verran vanhoja palkintoja (ruusukkeita ja palkintoja). 
• PiR ja PV ovat jo ottaneet varastolta kaikki tarvittavat tavarat mukaansa. 

Asiat, joista sovittu aikaisemmin: 

• Toimihenkilöt ottavat omat lakanat ja pyyhkeet mukaan, koska kurssikeskus veloittaa lakanoista ja 
pyyhkeistä erikseen. 

• SU hankkinut tuomareille lentoliput 
• Mainospohjat Drivessä 
• Minna Paananen on suunnittelut logon. 
• Anita Kaakkola on hankkimassa Kaakkolan tilalle tuomaritelttoja, joita voi vuokrata. 
• Palkintonauhoja ei tänä vuonna saada sponsorointina. 
• SIHY hoitaa kiertopalkintojen kaiverrukset. 
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• WC:t varattu. 
• PV ja MK pitävät vastaisuudessa kuluseurantakokouksia. 
• Kiertopalkinnot: Marjatta Kojon muistopalkinto on jaettu vuodesta 2016 alkaen ja Roopen 2020 alkaen. 
• Tuomarit sovittu:  

• Elisabeth Jansen, IS 
• Bram van Steen, NL 
• Jaqueline Wahlström, SE 
• Laura Pihkala-Posti, FI 
• Tanja Ufer, FI 
• Johanna Korpi, varustetarkastustuomari, FI 

• Tuomareiden majoitukset sovittu. 
• Budjettia viilattu MK:n kanssa. 
• SM-mitalit ja -ruusukkeet samoin lajimestaruus-mitalit ja -ruusukkeet saadaan (tilattu jo) SRL:lta. 
• ruusukkeet sijoille 4-6 hankitaan itse. 
• Satu Rämö on lupautunut kisojen suojelijaksi. 
• Toimihenkilöpaidat, pokaalit ja kukat saadaan sponsorointina. 

8. Jalostusvaliokunta (SM) 
• Jalostusnäyttely 29.-30.6.2024 -tilanne 

• Hippos toimittanut listan. 
• 42 ilmoitettua hevosta, joista vain 3 kokonaisarvosteltavaa 
• paljon nuoria hevosia 

• Budjetti tullaan ylittämään, esim. majoituskustannukset ovat paljon suuremmat kuin vuosi 
sitten. 

• Turvallisuussuunnitelma vielä työnalla. 

Asiat, joista sovittu aikaisemmin: 

• Näyttelyä mainostettu somessa ja uutiskirjeessä. 
• FEIF on pidentänyt ringmastereiden lisenssejä tälle vuodelle. Katri Kolun oikeudet ovat siten 

kunnossa tämän vuoden näyttelyä ajatellen.  
• Tuomarit: Elisabeth Jansen ja Elsa Albertsdóttir 
• Lennot ja majoitukset tuomareille varattu. Tuomareille tarvitaan vielä viimeiseksi illaksi 

lentokenttähotellista majoitukset. 
• Viimeiseksi illaksi suunniteltu luentoa islanninhevosen genetiikasta by Elsa Albertsdottir. 
• Hippoksen kanssa tehdään yhteistyötä, josta on sopimus tehty, mutta allekirjoitukset puuttuvat. 

Hippos kuittaa tappiot, jos tappiot ylittävät 500 e. 
• Tuontihevosilla pitää olla DNA-todistus ennen näyttelyä.  

9. Koulutusvaliokunta (JTR) 
• Passikurssi jouduttiin siirtämään. Uusi aika ei ole vielä sovittu. 
• FEIF 2 ja 3 kurssille tulijoita kyseltiin alustavasti. Kyselyn tuloksena kurssit päätettiin siirtää ensi vuodelle 

helmikuun lopulle. Asiasta infotaan myös somessa. 
10. PR-valiokunta (KA) 

• Satulansovituswebinaari toteutuu mainospaikan myynnillä. -> Webinaari on siten osallistujille ilmainen. 
• Eveliina Ala-Seppälä pitää webinaarin. 
• Ajankohdaksi päätettiin elokuu, PM-kisojen jälkeen. 

• SM-kuulumiset PR:n osalta (ks. myös kohta 7.) 
• tiedottaja puuttuu 

• VIP-teltta saatu sponsorilta. 
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• VIP-liput laitettu myyntiin. 
• SM-kisoja nostetaan esiin somessa. 
• HIHS-lauantain iltaesityspaikka menetetty. 
• SIHY:n ensimmäinen Uutiskirje postitettu jäsenille 8.6.2024 

11. Nuorisovaliokunta (LK) 
• Ei uutta, LK ei kokouksessa mukana. 

12. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SM) 
• Voisiko ryhmän puheenjohtaja olla johtokunnan jäsen? Joko äänioikeudella tai ilman. Jos ilman äänioikeutta, 

ei tarvita sääntömuutosta. Päätettiin, että liitetään työryhmän pj mukaan johtokunnan Facebook-ryhmään. 
SU laittaa hänelle kutsun. 

• Työryhmälle tulisi toimittaa valiokuntien ohjeistuksia ja koulutusmateriaaleja, jotta ryhmä voisi käydä 
materiaalit läpi hyvinvoinnin näkökulmasta. 

13. Yhteistyöjärjestöt 
• SRL  

• Tukiasia viedään eteenpäin. 
• FEIF 

• Dokumenttien säilytysaika – SU kysyy. 
• ESRA – ei uutta. 
• NIHC 

• PM-kisoissa on puheenjohtajien kokous, johon SU osallistuu. 
14. Muualla päätetyt asiat 

• SU lähettänyt SIHY:n lausunnon hevosten hyvinvointilain asetusluonnokseen. 
15. Muut asiat 

• Varaston siirron tilanne (KA) – ei uutta. 
• Kun sääntötyöryhmään ei tullut yhtään hakemusta päätti johtokunta käydä SIHY:n säännöt läpi. SM lukee 

säännöt läpi. Tämä esityslistalle elokuun kokoukseen. 
16. Seuraava kokous 

• SIHY johtokunta – maajoukkuevalinta, 7/2024 13.7.2024 Meet, kellonaika vielä avoin. 
17. Kokouksen päättäminen 

• SU päätti kokouksen klo 22.01 

 

 

 

 

 


